



---

# THE YUKON GAZETTE

---

Printed by Authority of the Queen's Printer

PARTS I AND II

---

# LA GAZETTE DU YUKON

---

Imprimée sous l'autorité de l'Imprimeur de la Reine

PARTIES I ET II

---

Volume 40 Number 12

Whitehorse, December 15, 2021

---

---

Volume 40 Numéro 12

Whitehorse, 15 décembre 2021

---

**PUBLICATION AND SUBSCRIPTION**

The Yukon Gazette is published on the 15th day of each month. All notices intended for publication must reach the office of the Queen’s Printer not later than 12 noon on the second working day of the month. The cost to the public for publishing any notice is \$20.00 plus GST, prepayment is required for the publication of notices. Subscription rates are as follows:

Annual subscription to Parts I and II, excluding annual index .....	\$65.00
Annual subscription to Parts I, II, and III including annual index .....	\$75.00
Single issues, Parts I and II.....	\$6.00
Consolidating annual index to the 31st day of December .....	\$12.00

(Add 5% GST to all rates)

In Part I, Corporate certificates and notices are published in the Yukon Gazette in the language in which they are issued.

ISSN 0715-2213

**PUBLICATION ET ABONNEMENT**

La Gazette du Yukon est publiée le 15e jour de chaque mois. Tous les avis à être publiés doivent être reçus au plus tard à midi le deuxième jour ouvrable du mois au bureau de l’Imprimeur de la Reine. Le tarif de publication pour un avis est 20,00 \$ (TPS en sus) le paiement d’avance est exigé pour la publication des avis. Les prix pour les abonnements sont les suivants :

Abonnement annuel aux Parties I et II (sans index).....	65,00 \$
Abonnement annuel Parties I, II et III (inclus index cumulatif annuel) .....	75,00 \$
Un exemplaire, Parties I et II .....	6,00 \$
Index annuel compilé au 31 Décembre .....	12,00 \$

(Veuillez ajouter 5% de TPS à tous les prix)

Les certificats et les avis concernant les sociétés dans la Partie I de la Gazette du Yukon sont publiés dans la langue d’origine de ces textes.

ISSN 0715-2213





**THE YUKON GAZETTE**

**LA GAZETTE DU YUKON**

**TABLE OF CONTENTS**

**TABLE DES MATIÈRES**

Item Page

Article Page

**PART I**

**PARTIE I**

**CHANGE OF NAME NOTICES..... 1**  
**NOTICES..... 3**  
**APPOINTMENTS..... 4**  
**CARE CONSENT ACT..... 4**  
**CARE CONSENT ACT..... 4**  
**CRIMINAL CODE (CANADA) ..... 4**  
**PUBLIC GUARDIAN AND TRUSTEE ACT ..... 5**  
**MINISTERIAL ORDERS ..... 6**  
**TERRITORIAL COURT ACT..... 6**  
**CORRECTIONS ACT, 2009..... 6**  
**MARRIAGE ACT ..... 6**  
**CORRECTIONS ACT, 2009..... 6**

**AVIS DE CHANGEMENT DE NOM ..... 1**  
**AVIS ..... 3**  
**NOMINATIONS..... 4**  
**LOI SUR LE CONSENTEMENT AUX SOINS..... 4**  
**LOI SUR LE CONSENTEMENT AUX SOINS..... 4**  
**CODE CRIMINEL (CANADA)..... 4**  
**LOI SUR LE TUTEUR ET CURATEUR PUBLIC ..... 5**  
**ARRÊTÉS MINISTÉRIELS ..... 6**  
**LOI SUR LA COUR TERRITORIALE ..... 6**  
**LOI DE 2009 SUR LES SERVICES CORRECTIONNELS ..... 6**  
**LOI SUR LE MARIAGE ..... 6**  
**LOI DE 2009 SUR LES SERVICES CORRECTIONNELS ..... 6**

**PART II**

**PARTIE II**

**REGULATIONS..... 7**  
**CIVIL EMERGENCY MEASURES ACT ..... 7**  
**CARE CONSENT ACT..... 8**  
**AREA DEVELOPMENT ACT ..... 8**  
**PUBLIC HEALTH AND SAFETY ACT ..... 9**  
**PUBLIC HEALTH AND SAFETY ACT ..... 9**  
**MINISTERIAL ORDERS ..... 10**  
**CIVIL EMERGENCY MEASURES ACT ..... 10**  
**CIVIL EMERGENCY MEASURES ACT ..... 10**  
**CIVIL EMERGENCY MEASURES ACT ..... 11**  
**CIVIL EMERGENCY MEASURES ACT ..... 11**

**RÈGLEMENTS ..... 7**  
**LOI SUR LES MESURES CIVILES D'URGENCE ..... 7**  
**LOI SUR LE CONSENTEMENT AUX SOINS..... 8**  
**LOI SUR L'AMÉNAGEMENT RÉGIONAL ..... 8**  
**LOI SUR LA SANTÉ ET LA SÉCURITÉ PUBLIQUES ..... 9**  
**LOI SUR LA SANTÉ ET LA SÉCURITÉ PUBLIQUES ..... 9**  
**ARRÊTÉS MINISTÉRIELS ..... 10**  
**LOI SUR LES MESURES CIVILES D'URGENCE ..... 10**  
**LOI SUR LES MESURES CIVILES D'URGENCE ..... 10**  
**LOI SUR LES MESURES CIVILES D'URGENCE ..... 11**  
**LOI SUR LES MESURES CIVILES D'URGENCE ..... 11**







**PART I**

**PARTIE I**

**CHANGE OF NAME NOTICES**

**AVIS DE CHANGEMENT DE NOM**

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name:

**Beverley Anne FITZSIMMONS**

Previous Name:

**Beverly Anne FITZSIMMONS**

*Dated at Whitehorse, Yukon, this 16 day of November, 2021*

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name:

**Brésil Lovensky LERCH**

Previous Name:

**Lovensky LERCH**

*Dated at Whitehorse, Yukon, this 16 day of November, 2021*

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name:

**Jocelyn MALLAY**

Previous Name:

**Jocelyn WOLFTAIL**

*Dated at Whitehorse, Yukon, this 16 day of November, 2021*

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name:

**Kendra MORRICE**

Previous Name:

**Kenneth Michael MORRICE**

*Dated at Whitehorse, Yukon, this 16 day of November, 2021*



**PART I - CHANGE OF NAME NOTICES**

**PARTIE I - AVIS DE CHANGEMENT DE NOM**

---

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Sarah Rue ELFOULI**  
Previous Name: **Sarah Hassan ELFOULI**

*Dated at Whitehorse, Yukon, this 25 day of November, 2021*

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Selena Theia HUMPHRIES-TAM**  
Previous Name: **Selena Theia HUMPHRIES**

*Dated at Whitehorse, Yukon, this 25 day of November, 2021*

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Oliver Henry STAPLETON**  
Previous Name: **Georgina Marie STAPLETON**

*Dated at Whitehorse, Yukon, this 25 day of November, 2021*

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Micya O'BRIEN**  
Previous Name: **Carolyn FREIHERR**

*Dated at Whitehorse, Yukon, this 1 day of December  
, 2021*



**NOTICES**

**AVIS**

**NOTICE OF REVIVAL APPLICATION**

Pursuant to Section 176 of the *Societies Act*

Take notice that a revival application will be made to the Registrar of Societies to restore the following society.

Name of society:               The Yukon Denturist Society

Registry number:             710615

Applicant name:              Chris Kafka-Kotelko

Relationship to society:     At the time of the dissolution, had a contractual relationship with the entity

Dated at Whitehorse, YT this 6<sup>th</sup> day of October, 2021



**APPOINTMENTS**

FILED

O.I.C. 2021/145 - 10 November, 2021

**CARE CONSENT ACT**

Pursuant to paragraph 53(1)(a) of the *Care Consent Act*, the Commissioner in Executive Council orders

**1** Dr. Philip Urness is appointed as an alternate member of the Capability and Consent Board for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 10 day of November, 2021

*This notice was published in the Yukon News on 19 November 2021.*

FILED

O.I.C. 2021/146 - 10 November, 2021

**CARE CONSENT ACT**

Pursuant to paragraph 53(1)(d) of the *Care Consent Act*, the Commissioner in Executive Council orders

**1** Eric Stevenson is appointed as a regular member of the Capability and Consent Board for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 10 day of November, 2021

*This notice was published in the Yukon News on 19 November 2021.*

FILED

O.I.C. 2021/148 - 25 November, 2021

**CRIMINAL CODE (CANADA)**

Pursuant to section 672.38 of the *Criminal Code* (Canada), the Commissioner in Executive Council orders

**1** Christina Brobby is appointed as a member of the Yukon Review Board for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 25 day of November, 2021

**NOMINATIONS**

DÉPOSÉ

DÉCRET 2021/145 - 10 novembre 2021

**LOI SUR LE CONSENTEMENT AUX SOINS**

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 53(1)a) de la *Loi sur le consentement aux soins*, décrète :

**1** Le docteur Philip Urness est nommé membre remplaçant du Conseil d'examen de la capacité et du consentement pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 10 jour de novembre 2021

*Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 19 novembre 2021.*

DÉPOSÉ

DÉCRET 2021/146 - 10 novembre 2021

**LOI SUR LE CONSENTEMENT AUX SOINS**

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 53(1)d) de la *Loi sur le consentement aux soins*, décrète :

**1** Eric Stevenson est nommé membre régulier du Conseil d'examen de la capacité et du consentement pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 10 jour de novembre 2021

*Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 19 novembre 2021.*

DÉPOSÉ

DÉCRET 2021/148 - 25 novembre 2021

**CODE CRIMINEL (CANADA)**

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 672.38 du *Code Criminel* (Canada), décrète :

**1** Christina Brobby est nommée à titre de membre de la Commission d'examen du Yukon pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 25 jour de novembre 2021





FILED

O.I.C. 2021/149 - 25 November, 2021

**PUBLIC GUARDIAN AND TRUSTEE ACT**

Pursuant to subsection 2(1) of the *Public Guardian and Trustee Act*, the Commissioner in Executive Council orders

**1** The appointment of Reagan Gale as the Public Guardian and Trustee made by Order-in-Council 2021/20 is revoked.

**2** Michele McDonnell is appointed as the Public Guardian and Trustee.

Dated at Whitehorse, Yukon this 25 day of November, 2021

DÉPOSÉ

DÉCRET 2021/149 - 25 novembre 2021

**LOI SUR LE TUTEUR ET CURATEUR PUBLIC**

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 2(1) de la *Loi sur le tuteur et curateur public*, décrète :

**1** La nomination de Reagan Gale, à titre de tutrice et curatrice publique, effectuée par le Décret 2021/20, est révoquée.

**2** Michele McDonnell est nommée tutrice et curatrice publique.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 25 jour de novembre 2021



**MINISTERIAL ORDERS**

FILED

M.O. 2021/44 - 2 November, 2021

**TERRITORIAL COURT ACT**

Pursuant to paragraph 57(1)(b) of the *Territorial Court Act*, the Minister of Justice orders

1 The appointment of Harry Cameron as a justice exercising administrative functions made by Ministerial Order 2019/16 is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon this 1 day of November, 2021

*This notice was published in the Yukon News on 19 November 2021.*

FILED

M.O. 2021/48 - 16 November, 2021

**CORRECTIONS ACT, 2009**

Pursuant to paragraph 5(1)(c) of the *Corrections Act, 2009*, the Minister of Justice orders

1 Iris Binger is appointed as a probation officer.

Dated at Whitehorse, Yukon this 16 day of November, 2021

FILED

M.O. 2021/49 - 25 November, 2021

**MARRIAGE ACT**

Pursuant to subsection 5(1) of the *Marriage Act*, the Minister of Health and Social Services orders

1 Heather Campbell is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective December 4, 2021.

Dated at Whitehorse, Yukon this 25 day of November, 2021

FILED

M.O. 2021/50 - 26 November, 2021

**CORRECTIONS ACT, 2009**

Pursuant to paragraph 5(1)(c) of the *Corrections Act, 2009*, the Minister of Justice orders

1 Jorden Lindsay is appointed as a probation officer.

Dated at Whitehorse, Yukon this 25 day of November, 2021

**ARRÊTÉS MINISTÉRIELS**

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2021/44 - 2 novembre 2021

**LOI SUR LA COUR TERRITORIALE**

Le ministre de la Justice, conformément au paragraphe 57(1) de la *Loi sur la Cour territoriale*, arrête :

1 La nomination de Harry Cameron, à titre de juge de paix pour l'exercice de fonctions administratives, effectuée par l'Arrêté ministériel 2019/16, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 1 jour de novembre 2021

*Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 19 novembre 2021.*

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2021/48 - 16 novembre 2021

**LOI DE 2009 SUR LES SERVICES CORRECTIONNELS**

Le ministre de la Justice, conformément à l'alinéa 5(1)c) de la *Loi de 2009 sur les services correctionnels*, arrête :

1 Iris Binger est nommée agente de probation.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 16 jour de novembre 2021

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2021/49 - 25 novembre 2021

**LOI SUR LE MARIAGE**

Le ministre de la Santé et des Affaires sociales, conformément au paragraphe 5(1) de la *Loi sur le mariage*, arrête :

1 Heather Campbell est nommée commissaire aux mariages pour la journée du 4 décembre 2021.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 25 jour de novembre 2021

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2021/50 - 26 novembre 2021

**LOI DE 2009 SUR LES SERVICES CORRECTIONNELS**

Le ministre de la Justice, conformément à l'alinéa 5(1)c) de la *Loi de 2009 sur les services correctionnels*, arrête :

1 Jorden Lindsay est nommé agent de probation.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 25 jour de novembre 2021





**PART II**

**PARTIE II**

**REGULATIONS**

**RÈGLEMENTS**

FILED

DÉPOSÉ

O.I.C. 2021/144 - 8 November, 2021

DÉCRET 2021/144 - 8 novembre 2021

**CIVIL EMERGENCY MEASURES ACT**

**LOI SUR LES MESURES CIVILES D'URGENCE**

**DECLARATION OF STATE OF EMERGENCY (COVID-19)**

**DÉCLARATION D'ÉTAT D'URGENCE (COVID-19)**

Whereas there is a world-wide pandemic of COVID-19;

Attendu

qu'il existe une pandémie mondiale de la COVID-19;

Whereas the presence of virus variants of concern in the Yukon, in particular the Delta variant, has not only heightened the risk to the population generally but, more particularly, has significantly heightened the risk to individuals of advanced age, and individuals with chronic health conditions or compromised immune systems;

que la présence de variants préoccupants du virus au Yukon, en particulier le variant Delta, a non seulement augmenté le risque pour la population en général, mais plus particulièrement, a considérablement augmenté le risque pour les personnes d'un âge avancé et les personnes souffrant de maladies chroniques ou ayant un système immunitaire affaibli;

Whereas the public health component of the health care system is currently experiencing severe stress, and is stretched beyond capacity in its efforts to respond to case management needs resulting from the transmission of COVID-19 in the population;

que la composante du système de santé publique subit actuellement un stress important et est sollicité au-delà de ses capacités dans ses efforts pour répondre aux besoins visant la gestion des cas résultant de la transmission de la COVID-19 dans la population;

Whereas the acute care component of the health care system is reaching its capacity to respond effectively to COVID-19 illness and, with case counts climbing exponentially, will soon be overwhelmed, resulting in negative effects on the provision of health care to persons with COVID-19 and other persons who require acute care services normally provided in Yukon;

que la composante des soins aigus du système des soins de santé atteint sa capacité de répondre efficacement à la maladie de la COVID-19 et que, le nombre de cas augmentant de façon exponentielle, elle sera bientôt débordée, ce qui aura des effets négatifs sur la prestation des soins de santé fournis aux personnes atteintes de COVID-19 et aux autres personnes qui ont besoin de services de soins aigus normalement fournis au Yukon;

Whereas the health care system is using disproportionate amounts of its resources in its effort to prevent and respond to the transmission of SARS-CoV2, and to provide care for those who become ill with COVID-19;

que le système des soins de santé utilise des quantités disproportionnées de ses ressources dans ses efforts pour prévenir et répondre à la transmission du SRAS-CoV2 et pour fournir des soins aux personnes qui tombent malades de la COVID-19;

PART II

And whereas the Commissioner in Executive Council is of the opinion that a peacetime disaster exists because of the COVID-19 pandemic;

Therefore, pursuant to the *Civil Emergency Measures Act*, the Commissioner in Executive Council declares that:

a state of emergency exists in Yukon.

Dated at Whitehorse, Yukon this 8 day of November, 2021

*This notice was published in the Yukon News on 19 November 2021.*

FILED

O.I.C. 2021/147 - 10 November, 2021

**CARE CONSENT ACT**

Pursuant to the *Care Consent Act*, the Commissioner in Executive Council orders

**1** The attached *Regulation to amend the Care Consent Regulation (2021)* is made.

Dated at Whitehorse, Yukon this 10 day of November, 2021

*This notice was published in the Yukon News on 19 November 2021 as O.I.C. 2021/137.*

*Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Administration Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from Queen's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.*

FILED

O.I.C. 2021/150 - 25 November, 2021

**AREA DEVELOPMENT ACT**

Pursuant to the *Area Development Act*, the Commissioner in Executive Council orders

**1** The attached *Regulation to amend the Golden Horn Development Area Regulation (2021)* is made.

Dated at Whitehorse, Yukon this 25 day of November, 2021

*Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Administration Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from Queen's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.*

PARTIE II

que la commissaire en conseil exécutif est d'avis qu'existe une catastrophe en temps de paix en raison de la pandémie de la COVID-19;

À ces causes, la commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur les mesures civiles d'urgence*, décrète :

l'état d'urgence est déclaré exister au Yukon.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 8 jour de novembre 2021

*Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 19 novembre 2021.*

DÉPOSÉ

DÉCRET 2021/147 - 10 novembre 2021

**LOI SUR LE CONSENTEMENT AUX SOINS**

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur le consentement aux soins*, décrète :

**1** Est établi le *Règlement de 2021 modifiant le Règlement sur le consentement aux soins*.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 10 jour de novembre 2021

*Cet avis a été publié dans le Yukon News du 19 novembre 2021 en tant que « OIC2021/137 »*

*Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice administratif du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur de la Reine, CP 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.*

DÉPOSÉ

DÉCRET 2021/150 - 25 novembre 2021

**LOI SUR L'AMÉNAGEMENT RÉGIONAL**

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur l'aménagement régional*, décrète :

**1** Est établi le *Règlement de 2021 modifiant le Règlement sur la Région d'aménagement de Golden Horn* paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 25 jour de novembre 2021

*Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice administratif du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur de la Reine, CP 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.*



FILED

O.I.C. 2021/151 - 29 November, 2021

**PUBLIC HEALTH AND SAFETY ACT**

Pursuant to the *Public Health and Safety Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The attached *Public Services (COVID-19) Vaccination Regulation* is made.

Dated at Whitehorse, Yukon this 29 day of November, 2021

*Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Administration Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from Queen's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.*

FILED

O.I.C. 2021/152 - 30 November, 2021

**PUBLIC HEALTH AND SAFETY ACT**

Pursuant to the *Public Health and Safety Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The attached *High Risk Setting COVID-19 Vaccination Policy Regulation* is made.

Dated at Whitehorse, Yukon this 30 day of November, 2021

*Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Administration Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from Queen's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.*

DÉPOSÉ

DÉCRET 2021/151 - 29 novembre 2021

**LOI SUR LA SANTÉ ET LA SÉCURITÉ PUBLIQUES**

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur la santé et la sécurité publiques*, décrète:

1 Est établi le *Règlement concernant la vaccination aux fins des services publics (COVID-19)* paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 29 jour de novembre 2021

*Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice administratif du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur de la Reine, CP 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.*

DÉPOSÉ

DÉCRET 2021/152 - 30 novembre 2021

**LOI SUR LA SANTÉ ET LA SÉCURITÉ PUBLIQUES**

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur la santé et la sécurité publiques*, décrète:

1 Est établi le *Règlement concernant les politiques de vaccination contre la COVID-19 visant les milieux à risque élevé* paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 30 jour de novembre 2021

*Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice administratif du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur de la Reine, CP 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.*



**MINISTERIAL ORDERS**

FILED

M.O. 2021/45 - 13 November, 2021

**CIVIL EMERGENCY MEASURES ACT**

Pursuant to the *Civil Emergency Measures Act*, the Minister of Community Services orders

**1** The attached *Civil Emergency Measures Enforcement (COVID-19) Order (2021)* is made.

Dated at Whitehorse, Yukon this 13 day of November, 2021

*This notice was published in the Yukon News on 19 November 2021.*

*Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Administration Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from Queen's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.*

FILED

M.O. 2021/46 - 13 November, 2021

**CIVIL EMERGENCY MEASURES ACT**

Pursuant to the *Civil Emergency Measures Act*, the Minister of Community Services orders

**1** The attached *Civil Emergency Measures Masks (COVID-19) Order (2021)* is made.

Dated at Whitehorse, Yukon this 13 day of November, 2021

*This notice was published in the Yukon News on 19 November 2021.*

*Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Administration Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from Queen's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.*

**ARRÊTÉS MINISTÉRIELS**

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2021/45 - 13 novembre 2021

**LOI SUR LES MESURES CIVILES D'URGENCE**

Le ministre des Services aux collectivités, conformément à la *Loi sur les mesures civiles d'urgence*, arrête :

**1** Est établi l'*Arrêté ministériel de 2021 sur l'application des mesures civiles d'urgence (COVID-19)* paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 13 jour de novembre 2021

*Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 19 novembre 2021.*

*Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice administratif du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'imprimeur de la Reine, CP 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.*

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2021/46 - 13 novembre 2021

**LOI SUR LES MESURES CIVILES D'URGENCE**

Le ministre des Services aux collectivités, conformément à la *Loi sur les mesures civiles d'urgence*, arrête :

**1** Est établi l'*Arrêté ministériel de 2021 sur le port du masque dans le cadre des mesures civiles d'urgence (COVID-19)* paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 13 jour de novembre 2021

*Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 19 novembre 2021.*

*Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice administratif du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'imprimeur de la Reine, CP 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.*



FILED

M.O. 2021/47 - 13 November, 2021

**CIVIL EMERGENCY MEASURES ACT**

Pursuant to the *Civil Emergency Measures Act*, the Minister of Community Services orders

**1** The attached *Civil Emergency Measures Health Protection (COVID-19) Order (2021)* is made.

Dated at Whitehorse, Yukon this 13 day of November, 2021

*This notice was published in the Yukon News on 19 November 2021.*

*Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Administration Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from Queen's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.*

FILED

M.O. 2021/51 - 29 November, 2021

**CIVIL EMERGENCY MEASURES ACT**

Pursuant to the *Civil Emergency Measures Act*, the Minister of Community Service orders

**1** The *Civil Emergency Measures Health Protection (COVID-19) Order (2021)*, M.O. 2021/47, is repealed and replaced by the attached *Civil Emergency Measures Health Protection (COVID-19) Order (2021)*.

Dated at Whitehorse, Yukon this 29 day of December, 2021

*Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Administration Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from Queen's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.*

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2021/47 - 13 novembre 2021

**LOI SUR LES MESURES CIVILES D'URGENCE**

Le ministre des Services aux collectivités, conformément à la *Loi sur les mesures civiles d'urgence*, arrête :

**1** Est établi l'*Arrêté ministériel de 2021 sur la protection de la santé dans le cadre des mesures civiles d'urgence (COVID-19)* paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 13 jour de novembre 2021

*Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 19 novembre 2021.*

*Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice administratif du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur de la Reine, CP 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.*

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2021/51 - 29 novembre 2021

**LOI SUR LES MESURES CIVILES D'URGENCE**

Le ministre des Services aux collectivités, conformément à la *Loi sur les mesures civiles d'urgence*, arrête :

**1** L'*Arrêté ministériel de 2021 sur la protection de la santé dans le cadre des mesures civiles d'urgence (COVID-19)*, Décret 2021/47, est abrogé et remplacé par l'*Arrêté ministériel de 2021 sur la protection de la santé dans le cadre des mesures civiles d'urgence (COVID-19)* paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 29 jour de décembre 2021

*Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice administratif du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur de la Reine, CP 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.*

